
547531

Stuurgroep ‘Notificatieapp’

Datum: 24 augustus 2020 10:00

Locatie: Webex

Aanwezig:

. vws

. GDD Fryslan

. 5.1.2e GGD GHOR Nederland

. 5.1.2e VWS

. XFS VWS

. 5.1.2e VWS

1. Welkom en opening
De voorzitter opent de vergadering om 10.00 uur en heet iedereen welkom.

2. Planning

BR) ocett een update over de nieuwe planning omtrent de wet. Deze week wordt de schriftelijke ronde

gehouden. Dan vindt op 1 september de behandeling in de Tweede Kamer plaats. 8 sept wordt de wet

behandeld in de Eerste Kamer. Hierna zo snel mogelijk live met de app.

Uitvoerings en effectiviteitstoets worden volgens planning 31 augustus opgeleverd. Hier wordt een

eerste versie van verwacht op 28 augustus waar men op kan reageren. Er wordt in de SG

afgesproken om voor 27 augustus het proces op orde te hebben om op 31 augustus een reactie

gereed te hebben (actie).

LCI heeft voorgesteld een 4° categorie toe te voegen aan de huidige typen contacten om hiermee de

gebruikersgroep die een melding van de app heeft ontvangen mee af te dekken. aagt of ook

de testprioriteit wordt besproken in dit overlegBReeft aan dat de directie Publieke Gezondheid van

VWS hiermee bezig is. heeft een vraag uitstaan bij de GGD’en over de impact van dit advies.

is hiermee bezig en zal terugkoppelen naar BE

3. Eerste ervaringen met CoronaMelder

Bocen een update over de eerste ervaringen met de app vanuit de GGD’en. Over het algemeen een

redelijk positief beeld bij het gebruik van de app. Er waren vorige week wat problemen met het

callscript. Ook is er al vaak gebeld naar aanleiding van de app. Het is nu nog onduidelijk hoe dat

precies komt. Verder wordt er gewerkt aan de data integratie van de app met de huidige GGD-

systemen. De verwachting is dat dit niet voor 8 september rond is waardoor rapporteren wordt

bemoeilijkt.

Bioeet
aan dat ongeveer 60% van de GGD’en nog niet bezig is met de implementatie van de app in

un processen. vraagt wat hieraan gedaan kan worden. geeft aan dat de centrale corona

organisatie van de GGD'en hiervoor gebruikt kan worden. Er wordt afgesproken dat [Edit verder

opneemt melCRE
om voor een geschikte uitrol strategie te komen (actie). [lB vraagt of er al meer

duidelik is over de gemiddelde doorlooptijd een GGD nodig heeft om de app te implementeren in de

processen [leet aan dat hierover vandaag meer informatie wordt opgehaald.

raagt of het al duidelijk is wat de verhouding is tussen het aantal verzonden meldingen en het

aantal aangevraagde testen naar aanleiding van deze melding [lid geeft aan dat dit niet kan worden

Stuurgroep Notificatieapp

pagina 1/2



opgehaald aan de back-end kant vanwege de privacy van de

gebruikerflig verwacht
deze week meer

duidelijkheid te hebben welke gegevens wel beschikbaar zijn vanuit de back-end kant.

4. Rondvraag en sluiting
De voorzitter vraagt of er nog andere zaken spelen binnen de stuurgroep.

- raagt of een tussenstand van het rapport van Berenschot mogelijk is voor vriidag. [len
orden hierover doorlopend op de hoogte gehouden en zullen aangeven wanneer er

meer duidelijkheid « BEoeet aan dat de verslagen van de interviewen eerst naar de

geinterviewden moeten gaan zodat hier nog een reactie op kan komen. De SG stemt hiermee

in.

De voorzitter danktde aanwezigen voor hun bijdragen en sluit de vergadering om 10.30 uur.
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